
Kegleturnerings bestyrelsesmøde 24/04/2024.
Referat.
Mødt var: Emil, Ejler, Alex, Hans Cris�an, Gerhard og Bi�en
Velkomst.
1. Økonomi. Alex orienterer der er en kassebeholdning på kr.
40.161,50. Der er kommende udgi�er �l afslutningsfest på ca 20.000.
2 Afslutningsfest i Kliplev Hallen 30/04/2024. Der er �lmeldt 96
spillere, så i år vil der være repræsentanter fra de fleste hold, der har
vundet medaljer. Ejler meddeler at han har de 5 vandrepokaler, og de er
graverede med sidste års vindere. Der kommer en musiker og kan spille �l
fællessange og underholde med musik. Emil har en kort
velkoms�ndledning, og så skal vi synge en sang, før
medaljeoverrækkelserne går i gang.
Næste år arrangerer Chris�ansfeld afslutningsfesten. De står også for Jysk
Pokal 2024
3. Repræsentantskabsmøde 14/05/2024 kl. 10.00 i Hammelev. Ved
ankomst serveres en kop kaffe. Indkaldelse udsendt 23/04/2024. Hver
klub har 2 stemmer ved afstemninger, her�l kommer bestyrelsen med
hver 1 stemme. E�er mødet vil der være smørrebrød og 1 øl eller vand.
På valg er: Bi�en, Alex og Ejler �l bestyrelsen. Revisor valg:
Bent Olesen villig �l genvalg.
Revisorsuppleant. Eigild Tüchsen villig �l genvalg.
4. Næste sæson
Holdgebyr kr. 200,- foreslås at fortsæ�e.
Tilmelding af hold �l næste sæsom: senest 15/06/2024. Gerhard og Ejler
ser på at lave mere lige fordeling af hold i rækkerne, så der bliver ca. 10
hold i hver række. Spilleplanen lægges op på ne�et ca. 05/07/2024.
5 Diverse

Orientering om Årsmødet i DKeF 21/04/2024. DKeF ski�er formand.
Marita Geinits stopper og Niklas vælges/overtager formandsposten.
Kassererposten er ret omfa�ende, så forbundet får assistance fra
Danmarks Idrætsforbund �l opgaven, så den kan klares af en mindre
regnskabskyndig person. Gerhard fratræder som seniorrepræsentant i
turneringsudvalget. Der kunne ikke umiddelbart findes en afløser for
Gerhard. DKeF er meget interesseret i, der findes en repræsentant �l
udvalget, da Seniorerne er en stor del af DKeF. I �lfælde, hvor der
inden næste års DM´er ikke findes en person, der kan stå for at arrangere
DM´erne, er Gerhard villig �l at træde �l med de�e.



6. Eventuelt. Problemer med den nye hjemmeside, der fungerer dårligt
på Android computere drø�edes. Ejler lover at tage det op med Niels,
der har lavet siden.
Mødet slut kl. 14.40 ref. Ejler.


